
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S- 554 (21int02158)  
 
Datum indiening: 3 mei 2021 
 
Onderwerp:  Overname positie Yard bij windpark Midden Betuwe 
 
Naam indiener: Ard op de Weegh (Burgerbelangen OverBetuwe) 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding 
Eind 2020 heeft de raad van u (na lang aandringen door BOB) een geanonimiseerde versie 
ontvangen van de in februari 2020 gesloten intentieovereenkomst tussen Yard Energy 
namens Windpark Hemmen BV, Maatschap Betuwemolen en de gemeenten Overbetuwe en 
Nederbetuwe over onderzoek naar de realisatie van in totaal 9 windmolens in de omgeving 
van de A15 tussen Dodewaard en Zetten. Eerder was in een ambtelijke startnotitie uit 2018 
nog sprake van onderzoek naar 6 windmolens (die als bijlage bij beantwoording van 
raadsvragen S-378 werd meegezonden, maar waar verder door de gemeenteraad geen 
status aan was gegeven). 
 
In de beantwoording van raadsvragen S-520 gaf u het volgende aan: “De beide gemeenten 
hebben eind 2018 de initiatiefnemers gevraagd een overzicht te geven van de afspraken die 
zij hadden met grondeigenaren. Daarop heeft één van de initiatiefnemers zich 
teruggetrokken. De twee overgebleven initiatiefnemers, waarmee uiteindelijke de 
intentieovereenkomst is aangegaan, hebben deze overzichten verstrekt. Uit 
deze overzichten bleek dat zij op dat moment overeenkomsten hadden dan wel een 
verregaande vorm van overeenstemming hadden met de grondeigenaren. Bij het 
ondertekenen van de intentieovereenkomst was met alle grondeigenaren een 
overeenkomst gesloten.” 
 
In artikel 10 van de intentieovereenkomst is opgenomen dat overdracht van een 
contractpositie aan een derde alleen mogelijk is na voorafgaande schriftelijke goedkeuring 
door de gemeenten.  
 
Gelet op het feit dat inmiddels geen overeenkomsten c.q. verregaande vorm van 
overeenstemming bestaat met de grondeigenaren, moet de gemeente afwegen of dit een feit 
is op grond waarvan een dergelijke goedkeuring moet dan wel kan worden onthouden (en 
hierdoor de gemeente voorwaarden kan stellen aan de noodzakelijke goedkeuring die betere 
garanties geven voor het beste plan voor de gemeente in de inwoners). 
 
Verder lijkt ons de overname een geschikt moment om nog eens helder te communiceren 
dat de gemeente zich via de intentieovereenkomst geenszins heeft verplicht om te komen tot 
realisatie van 8 tot 10 windmolens, zoals Betuwewind in het persbericht over de overname 
aangeeft, maar dat realisatie van windmolens o.a. afhangt van het te realiseren draagvlak bij 
omwonenden en eigenaren/grondeigenaren. 
 
 
Onze vragen: 



1. Bent u het met ons eens dat het al dan niet afgeven van een schriftelijke goedkeuring 
moet worden voorgelegd aan de raad, gelet op de politieke gevoeligheid die het 
project inmiddels onomstotelijk heeft? 
 

2. Bent u het met ons eens dat het ontbreken van een verregaande vorm van 
overeenstemming met diverse grondeigenaren in het gebied een reden kan zijn om 
op dit punt eerst in gesprek te gaan met de overnemende partij, alvorens aan de 
gemeenteraad voor te leggen om tot schriftelijke goedkeuring over te gaan? 
 

3. Bent u bereid om klip en klaar te communiceren dat de gemeente zich via de 
intentieovereenkomst geenszins heeft verplicht om te komen tot realisatie van 8 tot 
10 windmolens, maar dat realisatie van windmolens o.a. afhangt van het te realiseren 
draagvlak bij omwonenden en eigenaren/grondeigenaren. 
 

 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Ard op de Weegh, Burgerbelangen OverBetuwe (BOB) 


